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Fråga till Tom Silverklo eller Eva Hellstrand 

 

Vi har ju under senaste året hela tiden fått höra hur anstängd vården varit och är. Så är det nog och 
Corona pandemin späder på trycket på sjukvården och IVA. Därför skulle det vara intressant att få 
svar på följande fråga. 

 

1. Hur många unika individer har legat inne på IVA för åren 2018,2019,2020? 
 

2. Hur många har legat inne pga Corona? 
 

 

Ronny Karlsson Sverigedemokraterna  


